
Agent Brighiego: Byłby szczęśliwy z pozostania w Torino
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Jednym z piłkarzy, który niekoniecznie nie spodobał się Luisowi Enrique i

Zemanowi, a raczej bardziej kierownictwu klubu, jest Matteo Brighi. Po

fatalnym poprzednim sezonie w Atalancie, naznaczonym przez ciągłe

kontuzje, te rozgrywki (na wypożyczeniu w Torino), zawodnik zaczął

bardzo dobrze. Wywiadu dla Tuttosport udzielił agent gracza, Vanni

Puzzolo.

 

- Przede wszystkim jestem bardzo zadowolony, że Matteo udowodnił całą swoją

wartość w Torino. Nie miałem jednak co do tego wątpliwości: pewne wahania były

karmione przez Torino, jednak jedynie jeśli chodzi o kondycję fizyczną, w świetle

urazów, które wpłynęły na chłopaka w trakcie niefortunnego sezonu spędzonego w

Bergamo z Atalantą. Teraz mój klient czuje się dobrze, jest bardzo zadowolony, że

zaakceptował propozycję Torino i coraz bardziej czuje w sercu zespół Granaty. Z

pełnym zaangażowaniem stawił się do dyspozycji Ventury i gdy jego kondycja

fizyczna będzie jeszcze lepsza, zobaczycie, że jego wkład będzie jeszcze większy. W

świetle tego, jeśli Torino będzie chciało zmienić wypożyczenie we współwłasność,

będziemy szczęśliwi. Matteo jest zdecydowany potwierdził wybór dokonany latem i

usiąść przy stole, aby ułatwić operację, która prawdopodobnie będzie dosyć długa,

aby doprowadzić ją do końca.
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